
Virksomhedsplan for 2022 GHV 

Hvad sker der i 2022? 

Hele jan. Kvt. har Team Aksel Olsen været i arbejde og der kommer en ny sæson 5 

I november i år. 

Der er bl.a. 13 kasser med bl.a billeder, vi skal have styr på, meget spændende! 

Her i sæson 4 har vi også arbejdet med et fælles projekt med designskolen dels i 
København dels her i Kolding. 

Et projekt, hvor de frivillige er i fokus med deres arbejde med Aksel Olsens talrige 
arkiver samt de frivilliges indsats i GH.  

Det udmønter sig i en udsMlling i gården hos Nicolai oppe ved stadsarkivet. 

Det markeres bl.a. med en Event den 21 maj. Kl. 10.00 

UdsMllingen kan ses hen over sommeren. Kig endelig forbi. 

1. april åbner GH kl. 10.00 med en tale af den nye borgmester i Kolding 

Knud Erik Langhoff 

kl. 11.00 åbner kulturudvalgsformanden Eva Kjer Hansen sammen med Signe Rømer, 
barnebarn af Aksel Olsen, udsMllingen i Aksel Olsens hus. Det foregår ude i haven. 

Køb endelig billet på hjemmesiden Ml GH. Der må maks. Kommer 10 gæster ind ad 
gangen. 

Når I skal ind i Aksel Olsens have møder I igen frivillige fra GHV, som holder vagt ved 

Havelågen, som vender ud mod parkeringspladsen. 

Forleden deltog jeg i et strategiseminar i GH, hvor bl.a. fremMden for et nyt 
besøgscenter blev drøWet. 

Et besøgscenter Ml glæde for besøgende, havens ansaXe samt frivillige. 



Kommunen ejer jo grunden, hvor GH ligger og i stedet for en lejeaWale løbende over 
5 år, lyder den nye aWale nu på 30 år. 

Det gør chancerne for lån eller fondsmidler Ml et nyt havecenter væsentlig bedre. 
Det fortalte Lene Holm også om i Lokal radioen. 

Desuden er der sket en udskiWning i bestyrelsen for GH, da Jesper røg ud af byrådet 

og i stedet er Trille Nikolajsen fra venstre trådt ind i bestyrelsen. Venstre er jo langt 
det største parM i byrådet, så vigMgt med god opbakning fra den gruppe. Merete 
Paarup fra de Radikale er fortsat med i bestyrelsen. 

Den sidste lørdag i juni måned er årets udflugt planlagt. 

Vi starter med de Japanske Haver på Fyn inkl. Kaffepause. 

Så kører vi Ml Valdemar Slot på Tåsinge og indtager vores medbragte frokost 

og GHV bidrager med en øl/vand. 

Så går turen Ml de Medicinske haver på Langeland, bageWer besøg i kulturparken, 
som er fyldt med kunst af en kendt italiener. 

Vi sluXer så med det obligatoriske kaffebord med lagkage i stalden ved Tranekær 
Slot. 

Vi skal i 2022 afvikle tre markeder over to dage, dvs vi har brug for ekstra 4 dage, 
hvor vi kan trække på vores frivillige. 

GHV har brug for flere medlemmer, da vores kapital bliver mindre år for år. Så vi har 
brug for flere medlemmer, sponsorer, gave evt. via testamenter eller lignende. 

Alt i alt tegner 2022 rigMgt spændende med flere udfordringer, som bestyrelsen er 
klar Ml at løse. 


